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Un eveniment artistic unic în Ilfov:
Tabăra de Sculptură Chitila

niversăm, în această lună, 
împlinirea a 103 ani de când 

Bucovina a proclamat unirea sa cu 
România, realizând idealul național 
de unire a tuturor provinciilor 
istorice românești, într-un singur și 
puternic stat, România Mare. 
„Bucovina a fost a doua provincie 
care s-a unit cu patria mamă 
România, având parte de patrioți 
remarcabili, precum Iancu Flondor 
sau Sextil Pușcariu, care vor 
însufleți curentul național de unire”, 
ne-a spus profesorul de istorie 
Dragoș Ghinea. „Aceștia convoacă la 
27 octombrie 1918, la Cernăuți, o 
Adunare Națională care a proclamat 

rima ediție a Taberei de Sculptură Chitila își va 
prezenta foarte curând publicului lucrările de 

sculptură monumentală, realizate din marmură de 
Rușchița, în cadrul acestui proiect cultural generos, de 
mare anvergură, început la inițiativa Primăriei Chitila, 
în parteneriat cu Consiliul Județean Ilfov, prin 
Centrul Județean pentru Conservarea și Promovarea 
Culturii Tradiționale. Ce fac, cum creează, ce 
atmosferă este în tabără, ce titluri au lucrările celor 
cinci artiști, membri ai UAP, care își transpun în 
marmură inspirația și ce alte acțiuni conexe, menite să 
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INTERVIU
Despre îndrăzneală, har 
și puterea de ajuta ca și 
despre o distincție 
bisericească pentru 
statornicie și puterea 
credinței, într-un dialog 
cu pr. Doru Dumitrache.  
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LOCUINȚE
Blocul de locuințe sociale 
este gata! Urmează 
recepția! 
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FOTBAL
„Rechinii” au câștigat 
Cupa Chitila 2021 la fotbal. 

accentueze componenta de pedagogie socio-artistică a 
acestui program, sunt gândite pentru viitor? Toate 
acestea le aflați în materialul din pagina 6.

UN NOU ANTRENOR 
LA FOTBAL

S-a redeschis
CENTRUL DE 
VACCINARE!

DE ZECE PUNCTE

AZI ÎN CHITILA INFRASTRUCTURĂ

REȚEAUA
RUTIERĂ

P

Răspunsul întrebării din ediția trecută a ziarului a 
fost trimis de cititorul nostru, Ștefan Dragomirescu: 
râul Mangu izvorăște  din partea de NV a pădurii 

A

Întrebarea ediției, la care va invităm să raspundeți pe adresa de e-mail 
chitilaazi2019@gmail.com, este:

Gara Chitila a fost prima gară construită pe ruta de cale ferată ce legă 
Bucureștiul de ................... 

Râioasa, fiind singurul râu din România care 
are izvorul la șes, în câmpie, restul apelor 
curgătoare izvorând din zona de munte.

unirea Bucovinei cu România. 
Răspunsul ucrainienilor a fost unul 
dur, au fost aduse trupe în multe 
zone ale provinciei, pentru a forța 
anexarea la tânărul stat Ucraina. 
Românii bucovineni vor convoca un 
Congres General al Bucovinei, care 
la data de 28 noiembrie votează 
unanim ,,unirea necondiționată și 
pentru vecie a Bucovinei, în vechile 
ei hotare până la Ceremuș, Colacin 
și Nistru, cu Regatul Romaniei”, iar 
delegația formată din Iancu 
Flondor, Dionisie Bejan, Ion Nistor 
și Eudoxiu Hurmuzachi vor 
prezenta regelui Ferdinand, la Iași, 
Actul de Unire a Bucovinei”.

66 km. de străzi

REȚEAUA
DE SPAȚII
VERZI

Aniversare de suflet românesc: 103 ani
de la unirea Bucovinei cu România

Secția de fotbal a Clubului 
Sportiv Chitila are un nou 
antrenor, Laurențiu Polo-
gea, care a preluat deja 
echipa și pregătirea aces-
teia. Laurențiu este profe-
sor de educație fizică cu o 
mare experiență în lucrul 
cu copiii și are licență UEFA 
de antrenor de fotbal. El a 
început fotbalul la Sportul 
Studențesc și după o carieră 
de jucător de 15 ani la 
diferite echipe, a antrenat 
juniorii lui Inter Galaxy,  CS 
Sport Team și FC Voluntari. 
Mult succes și performanțe 
cât mai mari!

Dragi chitileni, vă anunțăm că 
din data de 29 octombrie s-a 
redeschis Centrul de 
Vaccinare Chitila, din Str. 
Castanilor nr. 41, tel. 
0755015805. Centrul de 
vaccinare funcționează zilnic 
între orele 08:00-20:00 iar 
imunizarea se face cu 
vaccinuri Johnson & 
Johnson și Pfizer. Vă 
așteptăm în număr cât mai 
mare! Împreună putem reuși!

57 km.

7 km.

în Chitila

în Rudeni

64 km.

străzi complet 
modernizate și 

asfaltate

11 ha.

1 ha.

în Chitila
din care 3,5ha.

Parcul
Dendrologic

în Rudeni

intravilan

980 ha.
12 ha.
verzi



De vorbă cu primarul tău

2

De vorbă cu primarul tău

Bilanț 2021 -  intenții, impedimente, reușite. Concluzii

Dragi concetățeni, 

Al vostru, 
Emilian Oprea

nul 2021 a reprezentat cu 
atât mai mult o perioadă 
specială, întrucât toate 

activitățile noastre de la nivelul 
primăriei, îndeosebi proiectele de 
investiții, au cunoscut o desfășu-
rare lentă, independentă de 
așteptările avute în momentul 
configurării calendaristice. 

În primul rând, în acest an am 
acordat o atenție sporită sănătății 
noastre și a celor din jur, motiv 
pentru care am și creat Centrul 
de Vaccinare, închis temporar 
în timpul verii, însă redeschis de 
curând cu cele 2 vaccinuri - 
Johnson & Johnson și Pfizer - 
care așteaptă cetățenii orașului 
nostru să se vaccineze în număr 
cât mai mare, pentru a evita 
formele complicate de Covid și 
pentru a-și proteja, în egală 
măsură, familiile și cunoscuții.  

În ceea ce privește investițiile în 
orașul nostru, am creat cu 
dumneavoastră, în timp, o comu-
nicare deschisă și eficientă în care, 
după cum ați observat, sunteți 
ținuți la curent în mod constant și 
în timp real cu fiecare proiect nou 
pe care noi îl avem în desfășurare. 

REABILITARE TERMICĂ 
PENTRU TOATE BLOCURILE 
În acest sens, anul acesta s-a 
dovedit a fi prolific, ducând la 
bun sfârșit reabilitarea termică a 
celor 10 blocuri de la UTREC și 
din Aurel Vlaicu și obținând 
finanțare pentru reabilitarea 
termică a altor 5 blocuri:  
   blocurile A și B din Aurel 
Vlaicu, precum și P8, G1 și F1,  
proces de asemenea finalizat. 
În prezent, după finalizarea licitației, 
suntem în măsură să începem 

reabilitarea termică a blocurilor:
     C și D din Aurel Vlaicu, 
precum și P5 și P1, 
urmând să continuăm acest lucru 
cu toate celelalte blocuri din 
proiect care au rămas nefinanțate. 
Vom depune eforturi pentru obți-
nerea fondurilor necesare astfel 
încât la finele anului 2022 să 
finalizăm reabilitarea termică a 
tuturor blocurilor din oraș. 

DERULARE CONFORM 
PROIECTELOR: NOUA 
ȘCOALĂ, VALEA MANGU-
LUI, ILUMINAT PUBIC ȘI 
AUTOBUZE ELECTRICE
De asemenea, tot din proiectele 
pe fonduri europene ale acestui 
an, amintim continuarea 
lucrărilor la Școala Gimnazială 
într-un ritm susținut - în 
momentul de față ne aflăm la 
65%, din proiect deja realizat -, 
precum și Parcul Valea Mangu-
lui, 70% realizat, a cărui recepție 
sper să o facem până la sfârșitul 
lunii decembrie, dacă ne vor 
permite condițiile meteorologice.  

În ceea ce privește iluminatul 
public, reamintesc faptul că ne 
aflăm în licitații de mai bine de 1 an 
jumătate, și sperăm ca anul 
următor să începem implementar-
ea proiectului. În plus, ne aflăm în 
licitație publică pentru achiziția de 
autobuze electrice, licitație unde se 
află înscriși 7 potențiali ofertanți, și 
sperăm să nu existe impedimente 
și să ne bucurăm de o achiziție de 
succes cât mai curând. Căutăm 
finanțare, de asemenea, pentru 
stațiile de încărcare, unde sesizăm 
o întârziere în desfășurarea proce-
durii, însă vom găsi soluții. 

Sperăm ca în luna noiembrie să 

putem face recepția Centrului 
Medical, pentru care am des-
fășurat și o licitație de succes 
pentru selectarea unui operator 
medical, după cum vă amintiți. 
Prin Caietul de Sarcini am solici-
tat acestui operator medical 
selectat, anume Spitalul Monza, 
să vină cu echipamente medicale 
de ultimă generație, acestea 
urmând să fie livrate în luna 
februarie 2022, estimând că 
Centrul nostru Medical va fi 
funcțional, cu toate avizele luate, 
în special cu avizul DSP-ului, la 
începutul primăverii. 

Suntem aproape gata cu Grădinița 
"Voinicel" de pe Intrarea Căminului 
și sper să îi facem recepția tot în 
cursul lunii noiembrie a acestui an. 
Despre Creșă avem informații de la 
constructor care a promis că va 
termina lucrările până la sfârșitul 
anului, astfel că în primăvară o vom 
deschide. Cât despre lucrările de la 
Școala din Rudeni, acestea sunt final-
izate, iar copiii urmează să meargă 
acolo după data de 15 noiembrie .

PROIECTE PREGĂTITE 
PENTRU FINANȚARE NER-
AMBURSABILĂ
În plus, ne aflăm în proceduri de 
licitație pentru serviciul de salubri-
tate al orașului nostru și vizăm 
selectarea unui operator care să 
satisfacă toate cerințele trecute în 
Caietul de Sarcini și să ne ajute să 
selectăm diferențiat deșeurile din 
gospodării, acest aspect fiind vital 
în contextul noilor reglementări 
europene. În egală măsură, pregă-
tim și proiectele orașului pe care 
intenționăm să le depunem în 
cadrul "Programului Național de 
Investiții Anghel Saligny", acestea 
fiind proiecte de importanță 

pentru Chitila, incluzând reabilitări 
de străzi, introducerea de canaliza-
re și de rețele de apă pe Strada 
Rudeni, în zona industrială. 
Proiectele de SMART City pe care le 
vizăm pentru depunere pe PNRR 
sunt în curs de elaborare - vom 
avea, așa cum am anunțat, peste 
800 de camere de supraveghere, 
senzori de măsurare a calității aeru-
lui, iluminat inteligent, precum și 
digitalizarea serviciilor publice. 

Faptul că tot anul acesta am încetat 
să mai fim tributari celor de la STB 
și am înființat transportul public în 
Chitila, este de asemenea, un lucru 
de care suntem mândri. 

Iată că, indiferent de impedimente, 
mereu vom găsi soluții, vom elabo-
ra strategii și vom deschide uși, 
fiind ghidați în pașii pe care îi facem 
și în deciziile pe care le luăm de  
sentimentul și practica unității, a 
spiritului de echipă și a dialogului 
productiv. 

A

La 1 an de la preluarea mandatului de primar, se cuvine să facem un bilanț al activității desfășurate 
în tot acest timp, mai ales că avem în vedere o dinamică specială, plină de provocări cauzate de 

contextul pandemiei. 

ȘTIRI
SCREENING DE PREVENȚIE ÎMPOTRIVA CANCERULUI DE COL

Caravana Mobilă de diagnosticare a cancerului de 
col uterin, lansată în septembrie în orașul Chitila de 
către Fundaţia Renaşterea împreună cu Fundaţia 
Globalworth, a oferit chitilencelor, vreme de o lună de 
zile, posibilitatea de a face testarea Babeş-Papanico-
lau, pentru diagnosticarea precoce a cancerului 
uterin. „Testarea Papanicolau a fost complet gratuită 
și s-au prezentat 240 de femei, mai mult de 80% 
dintre acestea fiind chitilence”, ne-a precizat asistent 
principal Marilena Buculeasa, coordonatoarea cam-

paniei pentru orașul Chitila, adăugând că acest 
program este binevenit pentru educarea populaţiei 
privind importanţa prevenţiei și ajută la depistarea 
cancerului de col în fază incipientă. „Este o analiză 
care de multe ori salvează viața, căci poate nu conș-
tientizăm cât de îngrijorător este numărul pacien-
telor ce suferă de această boală. Statisticile medi-
cale arată că, anual, 3.400 de românce sunt diag-
nosticate cu cancer uterin și peste 1.800 mor din 
această cauză”, a mai adăugat Marilena Buculeasa.
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Orașul se dezvoltă

Blocul de locuințe sociale este finalizat 

P

locul de locuințe sociale este situat în 
strada Magnoliei nr. 2A și cuprinde un 

număr de 23 de locuințe care vor fi 
repartizate familiilor cu situație locativă și 
socială critică. Blocul are un tronson cu o 
structură S + P + E, cu un regim de înălțime 
de trei etaje, iar cele 23 de spații de locuit 
sunt în marea lor parte apartamente și au o 
suprafață locuibilă consistentă, de circa 81 
metri pătrați. Proiectul a avut o finanțare 
nerambursabilă obținută din bugetul 
Ministerului Dezvoltării, contribuția 
Primăriei Chitila fiind nesemnificativă.
Blocul este complet finalizat și se află în acest 
moment în proces de recepționare, urmând 
ca, după semnarea recepționării și intrarea 
sa în proprietatea orașului Chitila, să se 
deruleze procesul de repartizare a locuințelor 
către cei îndreptățiți să le primească. 
Conform Regulamentului de repartizare, 
închiriere și administrare a locuințelor 
sociale aprobat prin Hotărârea nr. 61/2020 a 
Consiliului Local, aceste locuințe vor fi 
atribuite pe baza unei liste de priorități 
întocmite anual, cu chirie subvenționată, 
pentru o perioadă de cinci ani, persoanelor 
sau familiilor care locuiesc de cel puțin 10 ani 
în Chitila și a căror situație economică nu le 

permite accesul la o locuință în proprietate 
sau închirierea uneia în condițiile pieței.
În categoria persoanelor îndreptățite să 
primească cu prioritate o locuință socială 
intră: tinerii sub 35 de ani, tinerii proveniți 
din instituții de ocrotire socială și care au 
împlinit 18 ani, invalizii de gradul I și II, 
persoanele cu handicap, pensionarii, veteranii 
și văduvele de război, luptătorii sau urmașii 
celor decedați în Revoluția din 1989, 

rimăria Chitila a luat act de cererile 
cetățenilor, atât cei care locuiesc pe 

strada Păcii, cât și cei ce tranzitează zona 
și a decis să solicite constructorilor care 
s-au ocupat de modernizarea arterei să 
facă modificări ale unor detalii 
arhitecturale, pentru a asigura o mai bună 
funcționalitate și o siguranță sporită a 
deplasării pietonilor. Astfel, bolarzii 
așezați pe marginea trotuarelor au fost 
înlocuiți sau dublați cu elemente din 
beton, mai înalte, de tip jardinieră, care 
au și avantajul de a aduce mai multă 
culoare și verdeață pe această stradă, 
devenită mândria orașului nostru.
Jardinierele au un rol decorativ, ele ajută 
și la organizarea și întreținerea spațiului 
verde și, în ciuda unui spațiu cu forme 
regulate, reușesc să ofere o zonă vegetală 
generoasă, oferind nu doar un plus de 

frumusețe zonei, dar și o mai bună protecție 
atât pentru pietoni, cât și pentru ceilalți 
participanți la traficul din zonă. 
Jardinierele de beton reprezintă o soluție 
optimă în decorarea în siguranță a spațiului 
stradal, oferindu-i un aer romantic și 

elegant, facilitând păstrarea curățeniei în 
spațiul public și creând un ambient 
special - potrivit clădirilor de pe stradă și 
spațiilor cu destinație comercială - și 
asigurând un decor reprezentativ.
Din punct de vedere urbanistic, de cadru 
potrivit desfășurării vieții orașului, 
Chitila are în actualul plan urbanistic 
general o viziune oficială de dezvoltare, 
bine structurată și modernă. 
Implementarea de către administrația 
orașului a acestei viziuni este, însă, 
concurentă cu implicarea noastră 
cetățenească, determinantă în creșterea 
orașului. 
Și în paginile ziarului nostru, facem încă o 
dată un apel la comunitatea chitilenilor să 
aibă o atitudine civică, să păstreze și să 
îngrijească aceste spații care 
înfrumusețează orașul în care locuim!

Datele acumulate până în acest moment 
la Ministerul Transporturilor și 
Infrastructurii indică o fluidizare mai 

bună a traficului rutier, rezultată după 
punerea în funcțiune a semaforului de la 
intersecția Păcii - Banatului și darea în 
trafic, cu jumătate de an înainte de 
termenul contractual, a Pasajului 
Mogoșoaia. Reprezentanți ai 
departamentului de monitorizare a 
circulației din cadrul Companiei 
Naționale de Administrare a 
Infrastructurii Rutiere (CNAIR) au 
confirmat că valorile de timp de tranzit 

din și către Chitila și localitățile legate de 
această parte a zonei metropolitane a 
Capitalei, s-au îmbunătățit semnificativ 
după intrarea în funcțiune a semaforului 
din Chitila și după deschiderea pasajului 
Mogoșoaia, ambele fiind un ajutor efectiv 
pentru cei care aleg să folosească partea 
de nord a Drumului Național de Centură 
București (DNCB), înregistrându-se o 
fluidizare a traficului în zonă și o scurtare 
a timpilor de tranzit.

deportații și foștii deținuți politici, chiriașii 
din imobilele naționalizate restituite foștilor 
proprietari. Locuințele nu pot face obiectul 
unui act de vânzare-cumpărare și nu au 
dreptul la ele cei care dețin în proprietate o 
locuință, inclusiv casă de vacanță, au 
înstrăinat o locuință după 1990, au sau au 
avut credite pentru locuință, precum și cei 
care dețin cu chirie altă locuință din fondul de 
stat.

Mai sigur pentru pietoni, pe Strada Păcii

B
Încă un proiect aflat pe lista autorităților locale din Chitila a fost dus la bun sfârșit și poate intra în funcțiune 

și folosință făcând parte din zestrea edilitară a orașului: blocul de locuințe sociale este gata!

Semaforul din Chitila 
și Pasajul Mogoșoaia 
fluidizează circulația 
către nordul Capitalei
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Poveste de succes

Roberto și NORMA sau pasiunea cailor putere
Chitileanul Roberto Niculae, 
directorul tehnic al Marola Group 
este, la 35 de ani, unul dintre cei 
câțiva piloți de anduranță din 
România. Absolvent al 
Universității Webster din Viena 
(Administrarea Afacerilor și 
finanțe), el duce în suflet două 
pasiuni fără leac: afacerea de 
succes pe care o conduce și pilotajul 
bolizilor de sute de cai putere.

l cunoșteam pe Roberto ca pe unul dintre 
managerii companiei Marola, responsabil și 

profesionist, mereu în mijlocul personalului, 
alături de oamenii din echipă și alături de clienții 
care le trec pragul, punând tot timpul umărul la 
dezvoltarea și succesul aproape instant al afacerii 
Marola. Dar nu știam cum împacă el distribuția și 
comerțul materialelor și soluțiilor pentru 
construcții cu riscul uriaș al curselor auto și 
duritatea unui om de afaceri cu lumea colorată și 
expansivă din jurul curselor auto de mare viteză.

Așa că, firesc, întrebările  mele au început cu 
Marola: ce face un absolvent al Universității 
Webster în antreprenoriatul din Chitila? Și 
de ce în Chitila și nu prin Austria? Râde cu 
liniștea omului care știe că a făcut ce trebuie: „Îmi 
dedic timpul afacerilor de familie și încerc să o fac 
într-un mod cât mai sănătos: mă trezesc, fac sport 
și muncesc. Chitila este orașul meu natal, aici am 
copilărit și chiar dacă am locuit o bună parte din 
viață în Viena, am hotărât să mă întorc și să aplic 
cunoștințele acumulate în universitate, în 
antreprenoriatul din România. Și mai este ceva… 
să nu uităm că tot acasă este cel mai bine”. Dacă 
întreb pe ce mizează Marola, una dintre puținele 
companii din zona de nord-vest a Capitalei şi din 
Ilfov care oferă servicii profesionale complete 
pentru construcția unei case prin departamente 
specializate, care este secretul succesului ei: prețul 
mic sau calitatea și serviciile, privirea i se 

luminează când explică: „Noi nu facem rabat la 
calitate în favoarea prețului mic. Ținem la 
feedback-ul clienților și ne adaptăm conform 
cerințelor lor. Am observat că produsele cu un preț 
mai mic tind să aibă o calitate inferioară și să aibă 
o rată mare de retur. Am încercat să îmbinăm 
calitatea produselor cu cunoștințele specialiștilor 
noștri în vederea obținerii unei experiențe plăcute 
a clientului. Marola este o afacere de familie și o 
companie a oamenilor. Noi am crescut cu ajutorul 
echipei, cât și cu ajutorul clienților noștri. Soluțiile 
personalizate, gama de produse și prețurile 
accesibile sunt un rezultat al faptului că noi îi 
ascultăm pe clienții noștri și le oferim ceea ce își 
doresc. Oamenii își doresc o experiență plăcută 
atunci când își construiesc o casă, însă de cele mai 
multe ori procesul se transformă într-un factor de 
stres pentru cei mai mulți dintre ei. Construcția 
unei case este influențată de factori externi, ce nu 
țin de beneficiar, iar acesta, din lipsă de timp sau 
chiar din lipsa cunoștințelor tehnice, ajunge să 
vadă întreg procesul obositor și chiar să plătească 
mai mult. Prin Marola, noi asta ne-am dorit: să le 
oferim clienților noștri posibilitatea de a-și 
construi casa la care visează cu ajutorul unei 
echipe de specialiști pregătiți pentru orice 
provocare. În prezent, din ce în ce mai multe case 
construite cu materiale de la Marola sunt 
certificate energetic clasa A”. 

„Dar cum au pornit sporturile cu motor la tine”, 
întreb, „a fost o chemare sau un teribilism al 
vârstei?”. „De mic am avut o slăbiciune pentru 
mașini. Chemarea a venit când în România a fost 
construit primul circuit auto. La momentul 
respectiv, împreună cu prietenii mei urmam 
cursurile unei de școli de drift. Tot în acea 
perioadă am aflat de existența Campionatului 
Național de Anduranță pe circuit și am ales să 
particip. Sigur că în adolescență mă visam un 
mare pilot de Formula 1, dar în realitate, deja 
pierdusem acel tren. Cei care ajung piloți în 
Formula 1 încep de la 3-4 ani în karting. Însă 
niciodată nu am regretat această pasiune, 
consider că este important ca fiecare dintre noi să 
aibă un hobby”.

Despre reușitele automobilistice, momentele 
importante din cariera lui de pilot, despre titlurile 
de campion național, echipa lor, BlitzWolf Racing 
Team și despre NORMA M 20 FC, noua mașină pe 
care aleargă, care cu cei 260 de cai putere ai ei 

Î

ajunge la 100 km pe oră în doar 2,1 secunde, 
Roberto vorbește ca un îndrăgostit: „Cred că 
momentul semnificativ al incursiunii mele în 
lumea curselor auto a fost chiar la început de 
drum, atunci când am concurat cu un BMW M3 
făcut de echipa noastră în garaj. O mașină făcută 
pe genunchi cu care, în final, am ieșit campioni 
naționali la clasa noastră. Altul a fost anul acesta 
cu noua mașină, când am reușit cei mai buni timpi 
pe ploaie, câștigând cursa finală. Un alt moment 
notabil este organizarea concursului Best Next 
Pilot alături de echipa BlitzWolf. Anul trecut am 
reușit să fim campioni naționali la clasa CN, 
vicecampioni la clasa GT3 și să ocupăm locurile 2 
și 3 la clasa OPEN. O altă mare realizare este 
faptul că am reușit pentru al 2-lea an consecutiv 
să oferim o bursă în valoare de 24.000 EURO 
către 2 piloți amatori, pentru a participa în 
Campionatul Național de anduranță la volanul 
unei mașini Blitzwolf. Este dificil, în cursă, să 
păstrezi un ritm constant, unele curse au 2 ore, 
altele 6 ore. În alte țări există curse care țin până 
la 24h (Les Mans). După o perioadă îndelungată 
la volan, ai tendința să te relaxezi și poți face 
greșeli. Pericolul este iminent în acest sport, însă 
până acum, mulțumesc lui Dumnezeu, personal 
nu am avut incidente notabile. Am asistat la 
momente dificile ale coechipierilor mei care m-au 
făcut să realizez pericolul la care ne supunem. În 
prezent, însă, nu mă gândesc să las deoparte 
cursele auto. Oricum, familia, deși recunosc, este 
uneori îngrijorată, îmi este alături. Provocări 
există în continuare, una dintre ele fiind dorința 
mea și a colegilor din echipa BlitzWolf Racing 
Team de a crește acest sport în România, de a 
forma piloți și de a lăsa ceva în urmă”.
Cu talentul său special ce nu înceta să uimească, 
Roberto recunoaște că ar scrie chiar o carte despre 
aventurile lui în lumea curselor de automobilism: 
„Probabil că ar fi câteva lucruri de spus, dar nu 
sunt încă acolo. Mai am multe experiențe de trăit 
în lumea curselor și poate, la un moment dat, voi 
scrie una. Vezi tu, este important să menții un 
echilibru în viață, să nu uiți că fericirea se 
regăsește în lucruri mărunte. Consider că trebuie 
să ne comparăm mai puțin cu alte persoane și mai 
mult cu noi în viitor. Eu cred cu tărie în proverbul 
bine faci, bine găsești. Fiecare dintre noi are 
obligația de a ajuta și de a contribui la o societatea 
mai bună. Încerc în fiecare zi să devin o versiune 
mai bună a mea.”
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Interviu

„Prin credință și stăruință,
poți reuși în ceea ce îți propui”

 

La începutul acestei luni, a fost inaugurat un 
nou lăcaș de cult al comunității chitilene, 
biserica Parohiei Chitila 2 din Cartierul 
Regina Maria, închinată Naşterii Maicii Dom-
nului și având hramul Sf. Mare Mucenic Ghe-
orghe. Despre săbătoarea sfințirii noii biserici 
ce îmbogățește estetic și spiritual orașul 
nostru și importanța sa aparte pentru credin-
cioșii orodocși, am dialogat cu părintele paroh 
Doru-Marian Dumitrache, cel care a avut 
inițiativa și a fost sufletul ridicării noii biserici. 

Enoriașii din Cartier își amintesc cum, în 26 
iulie 2007, s-a sfințit piatra de temelie a noii 
biserici ce urma să se ridice din inițiativa părin-
telui Dumitrache și știu că de atunci, Consiliul 
Local, primăria orașului și întreaga comuni-
tate, au depus eforturi multiple pentru a finali-
za noul lăcaș de cult care să îi reprezinte și  în 
care să celebreze sfintele taine ale ordoxiei. 
„Chiar dacă orașul nostru este solicitat și 
supus provocărilor de investiții, din toate 
punctele de vedere, pe toate palierele, Cred-
ința, Educația, Binele și Frumosul sunt valori 
care vor rămâne la loc de cinste mereu pentru 
noi”, spunea cu emoție, primarul orașului Chit-
ila, Emilian Oprea.

Proiectul a pornit în anul 2006, nu ca un moft, ci 
ca o necesitate a parohiei noastre. Se știe faptul 
că biserica veche era mult prea mică pentru 
comunitatea actuală, așa că împreună cu 
primarul Emilian Oprea și consilierii din acea 
vreme, am decis să demarăm construirea unei 
biserici noi, în vecinătatea celei vechi. Lucrările 
au început propriu-zis în anul 2007, când s-a 
sfințit și piatră de temelie de către P.S. Sebastian 
Ilfoveanul, Episcop al Arhiepiscopiei București-
lor, în acea vreme. S-a lucrat doi ani, iar când se 
ajunsese la stadiul de acoperiș al turlelor, din 
cauza crizei financiare, lucrările s-au oprit vreme 
de aproape zece ani. Abia din anul 2018, cu 

Spuneți-mi părinte câteva vorbe despre 
istoria înălțării acestei Sfinte Biserici.

De acum înainte Biserica Chitila 2 va avea 2 
hramuri: primul este „Sf. Mare Mc. Gheorghe", 
hram pe care l-a avut parohia noastră încă de la 
înființare, în anul 1941, Sf Gheorghe fiind un 
simbol al luptei contra răului și a biruinței prin 
rugăciune. Al doilea hram va fi ,,Nașterea Maicii 
Domnului”, un semn al recunoștiintei faptului 
că Sfânta Fecioara Maria a ascultat rugăciunile 
noastre pe care le-am închinat ani de zile către 
dânsa, în fiecare zi de miercuri, când am săvârșit 
Acatistul ,,Nașterii Maicii Domnuluii” și a lumi-
nat mintea celor care au putut să ne ajute pentru 
finalizarea lucrărilor.

De ce hramul Sf. Mare Mc. Gheorghe?

Da, din momentul Târnosirii, noua biserică a deve-
nit lăcașul de săvârșire a slujbelor din parohia noas-
tră. Vechea biserica urmează, când va fi posibil, să 
fie renovată și transformată apoi în capelă.

Se slujește deja Sfânta Liturghie în noua 
biserică?

Este firesc să trăiesc cu emoție maximă acest 
eveniment. Este încununarea a 14 ani de muncă 
și în același timp și conștientizarea faptului că, 
lăsăm generațiilor viitoare din Chitila un loc de 
rugăciune și un exemplu de urmat: prin credință 
și stăruință, poți reuși în ceea ce îți propui. Prin 
natură profesiei, dar și prin alegerea personală 
sunt preot, adică slujitor al Sfântului Altar din 
Biserica, casă lui Dumnezeu, deci nu pot consid-
eră acest lucru o victorie personală, ci mai 
degrabă o încununare a rugăciunilor mele, 
împreună cu credincioșii, pe care ani la rând 
le-am îndreptat către Bunul Dumnezeu și către 
Sfinții Săi, pentru a reuși în finalizarea acestuii 
lăcaș de cult nou.

V-a impresionat că în cele din urmă ați 
reușit să dăruiți chitilenilor o biserică? 
Considerați asta ca pe o victorie personală?

Slujba de Sfințire, sau Târnosire, a unei biserici este 
un eveniment unic și măreț în viața unei parohii. 
Este ziua în care prin rugăciunile ierarhilor și a 
preoților prezenți se invocă harul Duhului Sfânt 
pentru ca noua clădire să devină Biserică, Casă a 

Cum a fost slujba de sfințire a bisericii? 
Ce invitați au venit?

În cei 16 ani de când sunt preot în acest oraș, am 
observant următorul lucru: domnul primar Emil-
ian Oprea, este un om devotat și implicat total în 
conducerea acestei urbe. Este de asemenea un fin 
observator și analist a ceea ce Chitila are nevoie 
pentru a fi într-o continuă dezvoltare atât materi-
ală cât și spirituală. De aceea, nici bisericile parohi-
ale de aici- în număr de 4- nu au fost omise de către 
dânsul, sprijinindu-le de fiecare dată cu ceea ce a 
fost necesar pentru a se ridica la standardul de 
parohii orășenești dar și pentru ca enoriașii noștrii 
să fie împăcăți sufletește și cu bucurie ducovni-
cească atunci când vin la rugăciune. Ca urmare a 
acestei implicări și activități față de bisericile orto-
doxe ale orașului, pe care îl conduce de atâția ani, 
Prea Fericitul Părinte Patriarh Daniel a considerat 
că domnul primar este vrednic de a fi încununat cu 
distincția ,,Sanctus Stephanus Magnus”. Această 
distincție se oferă clericilor și. în mod excepțional, 
mirenilor care au avut o activitate remarcabilă în 
apărarea și promovarea valorilor creștine și în 
slujirea Bisericii Ortodoxe.

Știu că Părintele Patriarh Daniel a 
decernat, cu această ocazie, primarului 
Emilian Oprea, distincția bisericească 
,,Sanctus Stephanus Magnus” care se 
oferă extrem de rar mirenilor. De ce? 

ajutorul enoriașilor, a unor familii binevoitoare și 
cu sprijinul intens al Primăriei Chitila, s-au putut 
finaliza toate lucrările necesare sfințirii până la 
faza de pictură: la exterior s-au executat tencuieli 
și zugrăveli decorative, amenajări de alei, pavaje 
și spații verzi. La interior s-au pus instalațiile 
electrice și încălzirea prin pardoseală de granit, 
geamuri termoizolate, catapeteasma din lemn de 
stejar, candelabre și mobilierul necesar.

Lui Dumnezeu, loc de rugăciune și sfințenie. De 
aceea ne-am străduit împreună cu domnii din 
Consiliul Parohial, doamnele din Comitetul Parohi-
al și Primăria Chitila să organizăm totul în cele mai 
mici detalii pentru ca această impresionantă slujba 
să decurgă exemplar. La sfințire au participat un 
sobor de preoți format din: P.S. Părinte Varlaam 

Ploieșteanu- Episcop Vicar Eparhial, diacon 
Dumitru Ojog, Pc.Pr. Protoiereu Ioan Bondar- de 
la Protoieria Ilfov Sud, Pc.Pr. Secretar Ionuț 
Turcu- de la Protoieria Ilfov Sud, Pc.Pr. 
Doru-Marian Dumitrache- de la Parohia Chiti-
la2, Pc.Pr. Ciprian Panțîru- de la Parohia Chitila 
1, Pc.Pr. Mihai Voicu- de la Parohia Chitila 3, 
Pc.Pr. Valentin Stoica- de la Parohia Rudeni, 
Pc.Pr. Cristian Vasile- de la Parohia Chiajna, 
Pc.Pr. Romică Macovei- îmbisericit pe seama 
Parohiei Chiajna, Pc.Pr. Dorin Nicolaie- de la 
Parohia Sf. Andrei, Bragadiru, Pc.Pr. Prof. Alex-
andru Dumitrescu- de la Parohia Popa-Nan.
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Ce frumoasă e Chitila

Frumusețe peste timp pentru orașul nostru
Chitila este un oraș cu evenimente, 

am putea spune de nivelul unui 
mare oraș din România, cel mai 

recent dintre acestea fiind o premieră 
artistică care să ne bucure sufletele: 
Tabăra de Sculptură Chitila.
Cei cinci artisti plastici prezenți aici, 
coordonați de sculptorul Cristian 
Pentelescu, au lucrat vreme de o lună 
de zile pentru a-și arăta măiestria în a 
modela piatra, rezultatul fiind unul ce 
va bucura generații întregi de chitileni. 
Lucrări notabile, creații extrem de 
expresive ce transmit din plin emoțiile 
și sentimentele maeștrilor și reușesc 
să surprindă curente variate ale 
acestui domeniu artistic și 
multiculturalitatea specifică zonei, fac 
din Tabăra de Sculptură Chitila un 
eveniment de înaltă performanță 
artistică. 
În intervalul de timp dedicat acestei 
prime ediții a Taberei de Sculptură 
Chitila, cei cinci sculptori profesioniști 
au realizat în marmura de Rușchița 
următoarele lucrări de artă 
monumentală: Adrian Curcan - Poarta 
Universului, Cristian Pentelescu - 
Coloană, Carmen Tepșan - Protector, 

„Rechinii” au câștigat Cupa Chitilei 2021, la minifotbal

arcă nicicând orașul nu este mai frumos ca 
atunci când toamna îl colorează și își face 

simțită prezența vrăjită pe aleile și printre copacii 
din oazele urbane de veredeață. Să lăsăm deoparte 
măcar pentru o vreme, grijile și problemele, 
tehnologia digitală și timingul vieții moderne și să 
ne plimbăm sufletele și bucuria pe aleile de soare 
și frunze. Să hoinărim puțin ca niște copii printre 
accentele ei de culoare bucurându-ne de 
frumusețea magică a toamnei. Eternul anotimp al 
culorilor superbe, ce se joacă pentru o vreme cu 
noi cei efemeri, construindu-ne iluzia eternității.
Iată câteva imagini de poveste din frumosul Parc 
Dendrologic care ne demonstrează farmecul 
neînchipuit al orașului în zilele lungi de toamnă:

„...Niciodată, toamna nu fu mai frumoasă”
P

a început de octombrie Clubul Sportiv 
Chitila a găzduit în premieră, pe terenul de 

mini-fotbal al Complexului Sportiv din Strada 
Castanilor, nr. 41, o competiție sportivă 
deschisă fobaliștilor amatori chitileni: Cupa 
Chitilei 2021. Mini-turneul de fotbal organizat 
de C. S. Chitila, cu sprijinul primăriei orașului, 
a fost coordonat de conducerea clubului 
Andreea Năstase și Cosmin Paraschiv, iar la 
start s-au aliniat opt echipe, care au susținut în 
total 11 partide. Echipele au început competiția 
din sferturile de finală și, după meciuri extrem 
de disputate și evoluții îndelung aplaudate, 
finala a fosta adjudecată de echipa 
„Rechinilor” care a învins „Vama veche” cu 
scorul de 9-4. Toate formațiile participante au 
fost recompensate cu diplome și medalii, 

finalistele primind cupe și mingi de fotbal. 
Felicitări fotbaliști chitileni, organizatorilor și 
susținătorilor și vă așteptăm în număr cât mai 
mare la viitoarea ediție a cupei.

L

Corneliu Tache - Cascada Lucia, Panaite Chifu - Singur printre nori.
Numeroși chitileni au mers în tabără pentru a asista la momente ale creației, la 
clipele în care forme și simboluri se desprind din blocurile grele de piatră. Printre 
ei, creatoarea și poeta Coca Popescu, care a ținut să ne transmită trăirile sale: „Am 
mers să o cunosc personal pe Carmen Tepşan, sculptoriţă. Deşi mă aşteptam să 
întâlnesc doar bărbaţi sculptori în această tabără, am descoperit şi o femeie 
puternică, pentru că mânuirea materialului de lucru şi a uneltelor nu este deloc 

simplă sau uşoară. O caut cu privirea 
printre blocurile de marmură. Avea o 
costumaţie asemănătoare bărbaţilor, tip 
combinezon, înarmată cu daltă, ciocan și 
un flex şi, folosindu-se de multe alte unelte, 
meşterea fără să fie deranjată de prezenţa 
mea, îşi dă seama că vreau să întreb ceva, se 
opreşte din lucru îşi dă masca jos zâmbind 
candid. Este o femeie frumoasă, cu 
trăsături fine şi zâmbet molipsitor. Carmen 
spune că a primit invitaţia pentru acest 
simpozion, s-a uitat pe hartă și văzând 
meandrele pe care le face lacul în jurul 
Chitilei, a fost de acord. De acolo a și pornit 
cu inspiraţia, îmi spune, arătând spre 
blocul de marmură în lucru, ce închipuie o 
serie de arce care descriu lacul în jurul 
localităţii, peste care s-au suprapus nişte 
elemente foarte dure, geometrice, în 
combinaţie cu formele moi ale lacului”. 
Impresionați de potențialul cultural al 
Chitilei, artiștii vizuali se gândesc, așa după 
cum ne-au spus - pentru edițiile viitoare - și 
la alte acțiuni conexe, cum ar fi întâlniri cu 
comunitatea chitileană, o expoziție cu alte 
lucrări ale artiștilor prezenți și cu fotografii 
din timpul taberei, o demonstrație de 
sculptură nocturnă și chiar deschiderea 
altor ateliere de creație.

© Gabriel Leca
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Ziarul copiilor

Copiii chitileni în Săptămâna Europeană a Sportului
Î

C
Călătorie în viitor, la Voinicel 

n perioada 23-30.09.2021, în peste 40 de 
țări din Uniunea Europeană s-a desfășurat  

proiectul  BeActive - Săptămâna Europeană a 
Sportului (SES), cofinanțat prin programul 
Erasmus+, inițiat de Comisia Europeană și 
având ca partener, în Romania, Ministerul 
Tineretului și Sportului. Anul acesta, BeActive 
- Săptămâna Europeană a Sportului, în Chitila, 
s-a derulat, ca și anul trecut, în condiții 
speciale din pricina pandemiei Covid-19 și a 
angrenat participarea elevilor Școlii Gimna-
ziale „Prof. Ion Vișoiu” și a preșcolarilor e la 
Grădinița Voinicel. „Sute de copii preșcolari și 
elevi din învățământul preuniversitar chit-
ilean, cu respectarea regulilor în vigoare, au 
participat la crosuri, ștafete, parcursuri aplica-
tive și dans, întreceri pe role, biciclete, troti-
nete, jocuri sportive (handbal, volei, fotbal, 
baschet, rugby). Data de 25 septembrie însă, a 
fost specială. Începând cu ora 18:00, în Parcul 
Dendrologic din oraș, s-a implementat 
programul BeActive Night. Pe parcursul a 

patru ore, membrii comunității au putut 
participa la cel puțin o activitate sportivă din 
cadrul programului, coordonate de antrenori și 
instructori sportivi cu experiență. Felicitări 
copii pentru activitățile frumoase realizate,  
profesorilor școlii, părinților, voluntarilor, 
autorităților locale, și tuturor celor implicați în 
susținerea activităților copiilor noștri capabili 
de promovare a spiritului de echipă, a respect-
ului și bunei cuviințe, prieteniei, toleranței, 
incluziunii și fair-play-ului.”, ne-a spus prof. 
Natalia Rotaru de la Asociația Sportivă Școlară 
Nr. 1 Chitila. „ În cadrul activității BeActive 

opiii și personalul didactic de la Voinicel vor 
participa la un proiect „nou-nouț”, o 

călătorie în viitor, pentru care „biletele” au fost 
obținute încă de anul trecut, când grădinița a fost 
acceptată în programul național „Școala 
Încrederii”, alături de alte 104 unități de 
învățământ de elită, din toată țara, care 
promovează încrederea. Grădinița Voinicel, 
singura instituție din județ participantă la 
programul deschis oficial la sfârșit de septembrie, 
are în plan să defășoare o serie de tipuri de activități 
în domenii ca educația timpurie, implicare, 
încredere, sinergie și colaborare, activități cum ar 
fi: Bine cu mine, Grija față de ceilalți începe cu grija 
față de tine, sau Echipa Încrederii. 
„Şcoala Încrederii- o școală a viitorului, așa cum se 
spune în Scrisoarea pentru părinți a Asociației 
Wellbeing Institute- este primul proces care 
transformă experienţele de învăţare ale copiilor 
prin schimbarea relaţiilor dintre prescolari, elevi, 
profesori şi părinţi din neîncredere în încredere, din 
critică şi respingere în acceptare, din dependenţă în 
autonomie. Procesul are ca fundament o cercetare 
continuă, efectuată de o echipă de experţi din 
cadrul Universităţii Babeş-Bolyai, al cărei prim 
rezultat a relevat, drept una dintre principalele 
probleme existente în educaţie, lipsa încrederii 
între adulţi. Programul are ca obiective majore 
crearea unei comunități în care se manifestă grija 

pentru colegi, în care învaţă din greşeli, se acceptă 
disconfortul şi ne lăsăm inspiraţi de către cei din 
jur, iar copiii îşi descoperă punctele forte, dar nu 
ignoră vulnerabilităţile şi au încredere că adulţii din 
jurul lor (cadre didactice, personalul  nedidactic, 
auxiliar, părinţi) le vor ghida călătoria. La proiect 
participă atât personalul didactic cât și nedidactic - 
45 de persoane intr o simgura echipa de 
implementare - , iar beneficiarii direcți ai acestor 
eforturi sunt copiii-330, copiii din prima Academie 
online cu 330 de copii. Vor avea loc cursuri sincron 
și asincron, programe de formare, apoi 

Night au avut loc demonstrații de rugby, volei, 
fotbal, ciclism, cros, dansuri sportive, la care 
alături de copiii din Chitila au participat și 
copii din Buftea, Clinceni, Pantelimon și Dom-
nești. Toti participanții au primit tricouri și 
pachete alimentare iar cei mai buni au primit 
medalii, cupe și șepci, oferite de Federația 
Română Sportul Pentru Toți, organizatorul 
SES în România”, a adăugta și prof. Marian 
Gîrleanu de la Școala Gimnazială „Prof. Ion 
Vișoiu”. care a fost și coordonatorul SES 
pentru întreg județul Ilfov. 

implementare, de certificare,  workshop-uri, 
conferințe, întâlniri live sau pe platforme 
educaționale, susținute de specialiști și facilitatori 
din cadrul Mind Education și Transylvania 
College, ce vor fi implementate de întregul 
colectiv prin lansarea unor ținte de cursă lungă, pe 
o perioadă de 4 ani, în care toate activitățile ce se 
vor desfășura , au la bază încrederea. Finalul 

sau despre cum am schimba lumea dacă am avea încredere

călătoriei este departe, totuși prin educație și 
încredere putem transforma viitorul copiilor. Și ce 
altceva ne dorim, decât un parcurs favorabil, un 
final fericit și o lume mai bună”, ne-a spus cu 
mândrie, prof. Ana-Daniela Militaru, directoarea 
grădiniței.



NR. TREN PLECARI OPRIRI
9102 5.25 N 5.38 T
5022 5.30 B 5.46 DTCH
9022 5.41 B 6.00 DTCH
5002 5.58 B 6.16 DTCH
5030   6,7,SL 6.28 N 6.39
5024 6.56 B 7.13 DTCH
9104 7.12 B 7.33 DTCH
15160     P 7.19 N 7.30
3002 7.24 N 7.39 DT
1552    IR,6,7 7.38 N 7.49
5032   6,7,SL 8.16 N 8.27
9106 8.26 B 8.45 DTCH
9024       SL 8.52 N 9.04 T
15162    P 9.07 N 9.20
3004 9.22 N 9.35 T
5034   6,7,SL 11.23 N 1134
5006    6,7,SL 12.20 B 12.37 DTCH
9108 13.19 N 13.32 T
5026     6,7,SL 15.44 N 15.56 T
3006 16.05 N 16.17 T
15164    P 16.16 N 16.27
5008     6,7,SL 16.24 N 16.36 T
9110     6,7,SL 17.15 B 17.39 DTCH
15166     P 17.26 N 17.37
5010 17.49 B 18.06 DTCH
3008 18.09 N 18.21 T
9112 18.14 N 18.34 DTCH
9028 18.39 B 18.58 DTCH
5036     6,7,SL 19.22 N 19.33
3010 20.06 N 20.18 T
3012     (1) 22.00 N 22.11
9030 22.05 B 22.23 DTCH

(1) – Nu circulă 25.12, 01.01, 02.05, 20.06

CHITILA BUCURESTI
SOSIRI

P – Par�cular;   IR - InterRegio
Nu circulă: 6-Sâmb. 7-Dum. SL-sărbători legale

NR. TREN SOSIRI OPRIRI
9101     (1) N 4.10 4.22 D
5001 N 4.42 4.53 D
9103 N 5.20 5.31
5031    6,7,SL N 5.40 5.50
3001 N 6.10 6.21 D
9021 N 6.31 6.43 D
5033    6,7,SL N 7.22 7.32
3003     (1) B 7.46 8.02 HCTD
15161     P     N 7.58 8.09
9023 B 8.00 8.17 HCTD
5003      6,7,SL N 9.20 9.31
15163        P     N 10.21 10.31
5035      6,7,SL N 10.30 10.40
5021       6,7,SL N 12.21 12.31
9105       6,7,SL N 12.46 12.58 D
5005 N 13.22 13.32
9107 N 14.07 14.19 D
3005 N 14.32 14.49 T
9109      6,7,SL N 15.08 15.23 D
9025 B 15.59 16.15 HCTD
5011 N 16.06 16.22 C
15165    P    N 16.39 16.51
3007 N 16.46 16.56 D
9111 B 16.46 17.05 HTD
5007 N 17.07 17.17
3009 B 18.09 18.28 HCTD
5037    6,7,SL N 18.23 18.33
15167    P    N 18.37 18.47
9113 N 19.24 19.46 HCTD
5023 B 19.55 20.11 HCTD
3011 N 20.23 20.35 D
9027 B 20.25 20.41 HCTD
5025 N 22.15 22.25

BUCURESTI CHITILA
PLECARI
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10 MINUTE ȘI 3,4 LEI

DIN CHITILA ÎN BUCUREȘTI!
CEL MAI RAPID MIJLOC DE 
TRANSPORT CĂTRE CAPI-

TALĂ RĂMÂNE TRENUL

În condiții confortabile și extrem de 
civilizate, cu 32 de curse zilnic, drumul din 
Gara Chitila în Gara de Nord București, 
durează doar 10 minute, mult mai puțin 
decât în varianta auto, extrem de 
aglomerată uneori, iar prețul unui bilet 
este de 3,40 lei.

Pentru a veni în sprijinul călătorilor care 
doresc să ajungă rapid în Capitală sau care 
fac regulat acest drum, vă punem la 
dispoziție orarul trenurilor de călători din 
stația CFR Chitila pe relația cu 
Bucureștiul, precum și prețul biletelor și 
abonamentelor: 

Preț bilete CFR Chitila - București:
- bilet tren Regio - 3,4 lei;
- bilet tren Regioexpres - 4,4 lei;
- bilet tren InterRegio - 11, 6 lei;
- bilet dus-întors - 8 lei;
- abonament lunar nr. nelimitat de 
călătorii (valabil pe toate trenurile: R, IR, 
Rexpres) - 75 lei;
- abonament săptămânal regio (valabil pe 
toate trenurile) - 20 lei;

Acestea se pot achiziționa de la casa de 
bilete CFR între orele 07.00 - 19.00. În 
afara acestor ore se pot achiziționa din 
tren, de la conductor:
- bilet tren particular - 3,5 lei (se obține din 
tren, de la conductor).

Radu Stănică este din Chitila iar 
acum are nevoie de ajutorul nostru! 
Pentru cei care doresc si pot ajuta, acesta este contul unde pot dona: 
STĂNICĂ RADU
IBAN: RO81BRDE445SV70343904450 (cont RON)
Mă numesc Radu Stănică și am 27 de ani. La vârsta de 3 ani am fost diagnosticat cu distrofie musculară 
Duchenne (boală genetică degenerativă). De atunci familia mea a căutat în permanență un tratament. 
L-am descoperit anul acesta. Am intrat în contact cu medici din Australia (Prof. Steve Wilton, Sue Fletcher - 
Echipa de cercetare Duchenne) și Sarepta Therapeutics din Statele Unite, care mi-au făcut o schemă de trata-
ment cu Casimersen/Amondys 45. 
Costul acestui tratament pentru o săptămână se ridică la suma de 28 000 $, iar perioada minimă de tratare este de 1 an. 
Aștept acest moment de 27 de ani. Pot face acest tratament doar cu ajutorul vostru. 
Pentru mine fiecare contribuție este un pas către viață. 

Vă mulțumesc!

Alături de spiriduși, Moș Crăciun vă 
amintește că aceasta e una dintre cele mai 
frumoase perioade în care suntem alături 
de familie și cei dragi!

Spiridușii moșului așteaptă să fie 
contactați la numărul de telefon 
0767239122 pentru a ajuta la organizarea 
Crăciunului de poveste!

Moș Crăciun bate 
la ușă,vine cam 
tiptil, fără să-l 
simțim, renii sunt 
odihniți și pregătiți


